

Referat for FSO-bestyrelsesmøde torsdag den 24. oktober 2024 kl. 19:00

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde den 8. august godkendes.

2. Orientering

Mørkøv hallen har anmodet om hjælp til halbal 1. marts. De skal bruge 7 personer og tilbyder 5.000 kr. for hjælpen. Vi takker nej, da vi sandsynligvis har nok at se til selv.

3. Formandens

Møde med møllen og kirken 5. november om årsprogram.

Onsdag d. 11. december er der budgetmøde.

Her præsenteres det endelige årsprogram for 2025.

Nyhedsbrevet sendes ud umiddelbart inden jul, så årsprogrammet kan komme med. Der inkluderes årsberetning.

4. ”Heimdalerne” (Frederik)

Ny dør i teknikrummet (gammelt fyrrum).

Planterne ved hovedindgangen er blevet fjernet, da de var blevet for store. Nye er plantet.

5. Økonomi (Susanne)

kontingindtægter 22.000

loppe 74.030

udlejning 91.700

overskud 6.831

bankindestående 100.624

6. Loppestald (Johnny)

Loppestalden havde sidste åbning i går. Fredrik og hans Henrik stopper med at hente genstande. Henrik begynder muligvis at hjælpe til.

7. Kommende arrangementer:

26. oktober: Arbejdsdag i forsamlingshus

8. november: Fællesspisning og fredagscafe Mark åbner i stedet for Susanne.

1. december: Tænd Lys

7. og 8. december: Julemarked i Møllen

13. december: Fællesspisning og fredagscafe. Gerda åbner

8. Evaluering af afholdte arrangementer: Kræmmermarked har vi endnu ikke fået penge.

Loppemarked. Ikke så mange kunder som normalt. Men nok meget fint salg.

Fællesspisning og fredagscafe. Gerda var alene til spisning. Men der kom nogle i baren.

9. Ideer til evt. fornyelse af toiletter? Frederik har kigget på båse, som går helt ned til gulvet. Han henter tilbud. Der tales om at skifte urinalen ud med enkelte kummer, men det arbejdes der videre på. Gulvet er også lidt tarveligt, og der må gerne gøres noget ved det.
10. Hjemmesiden. Menuen lokalområdet vokser frem. Johnny prøver at give ud af at få noget materiale til Loppestalden. Det mangler stadig en kalender mere så aktiviteter og udlejning ikke er blandet sammen. Mark rykker i ny og næ Jesper for det, som arbejder på at finde en løsning.
11. Årsprogram for 2025
Der efterspørges ideer til foredrag. Gerda taler om, måske at få noget lokalhistorie stablet på benene. Sodavandsdiskotek diskuteres, men der er endnu ingen til at tage teten. Lad os få Skamstrup festival med i programmet, hvis den afholdes. Dato for vandværkets generalforsamling kendes endnu ikke, men kunne være god at have med.
12. Datoer for bestyrelsesmøder i 2025
Vi holder fast i torsdage. Gerda finder datoer og sender ud.
13. Evt.